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§ 1 Dagordning, protokoll mm 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. fastställa utsänd dagordning 

2. ordföranden och vice ordföranden justerar dagens protokoll 

2014-12-29. 

 

§ 2 Föregående sammanträdesprotokoll 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. godkänna protokollet från 23 september 2014. 

 

§ 3 Anmälan övriga frågor 

 

 Anmäldes av Svante Haggren (S). 

 

 Anmäldes en ny punkt 8 B till dagordningen, 

sammanträdestid 20 januari 2015. 

 

§ 4 Inkomna protokoll och skrivelser 

 

1. Beslut från länsstyrelsen 2014-12-08 till tätningsåtgärder på 

terrass tillhörande Råcksta kapell- och krematoriebyggnad. 

Dnr 4.1.2-1841-2014. (utsänds ej) 

2. Nomineringar till nämndens funktionshindersråd, 

Dnr 1.1-1597-2014. (utsänds) 

3. Anmälan av protokollsutdrag från KF/KS. (läggs i mappar 

på bordet) 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. godkänna anmälningarna och lägga dem till 

handlingarna. 
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Förvaltningens förslag till beslut  

Förvaltningen föreslog nämnden att besluta 

1. godkänna anmälningarna. 

 

§ 5 Anmälan av beslut fattade av tjänsteman på 

delegation 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. godkänna anmälan och lägga den till handlingarna. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2014-12-09 delegationsbeslut fattade av tjänsteman inom 

kyrkogårdsförvaltningen, Dnr 1.2-117-2014. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden att besluta 

1. godkänna anmälan. 

 

§ 6 Anmälan av ändrings- och tilläggsbeställningar på 

Nya Skogskrematoriet 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. godkänna anmälan och lägga den till handlingarna. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar anmälan av ändrings- och tilläggsarbeten 

avseende Nya Skogskrematoriet daterad 2014-12-16 

Dnr 2.3.2-140-2014. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden att besluta 

1. godkänna anmälan. 

 

§ 7 Information från rådet för funktionshindersfrågor 
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Förvaltningen informerade genom Pär Westin från rådets senaste 

möte 2014-12-15. Rådet hade inga synpunkter på de ärenden 

nämnden hade att behandla denna dag. Pär Westin informerade att 

fyra av rådets ledamöter slutar till årsskiftet. Rådet avslutade denna 

dag med en gemensam lunch. 

 

§ 8 Anmälan av ordförandebeslut angående förverkande 

av gravrätter förbesiktigade 2013 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. godkänna beslut fattat av ordförande 2014-11-05 att 

förklara gravrätterna till 853 gravplatser på stadens 

begravningsplatser förverkade enligt 7 kap § 33 

begravningslagen 

2. godkänna beslut fattat av ordförande 2014-11-05 att ny 

upplåtelse av förverkade gravrätter får ske först fem år 

efter förverkandet. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2014-11-05, Dnr 45-1214/2013. Ärendet har beretts inom 

begravnings- och serviceavdelningen i samarbete med 

begravningsadministrativa enheten vid administrativa 

avdelningen. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

1. godkänna beslut fattat av ordförande 2014-11-05 att förklara 

gravrätterna till 853 gravplatser på stadens 

begravningsplatser förverkade enligt 7 kap § 33 

begravningslagen 

2. godkänna beslut fattat av ordförande 2014-11-05 att ny 

upplåtelse av förverkade gravrätter får ske först fem år efter 

förverkandet. 

 

§ 8 B Tillägg: Sammanträdestid för januari 2015 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

1. godkänna förvaltningens förslag till sammanträdestid 

den 20 januari 2015 kl. 16.00.  
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Förvaltningens förslag till beslut 

1. godkänna förvaltningens förslag till sammanträdestid 

den 20 januari 2015 kl. 16.00. 

 

§ 9 Förvaltningsenschefens information 

 

 En ekonomisk uppföljning för nämndens verksamhet till och 

med november månad 2014 dukades till nämnden där 

prognosen visar på ett större överskott på driftbudgeten på 

grund av lägre kapitaltjänstkostnader. 

 Mats Larsson informerade om Nya krematoriet. En juridisk 

tvist pågår kring problemen med vattenavrinning från taket.  

Ambitionen är att arbetet med takomläggning påbörjas i 

april/maj och att taket skall vara klart under hösten 2015. 

Skyddsåtgärder vidtas under vintern.  

 Karin Söderling informerade om ny begravningsplats på 

Järva och pågående samråd kring detaljplan. 

 Mats Larsson informerade om läget kring Bromma 

kyrkogård. En juridisk tvist pågår kring problemen med 

utbyggnaden av kyrkogården. Förvaltningens ambition är att 

komma igång med projektet igen vecka 3 2015 och att 

projektet står klart i augusti 2015. 

 

§ 10 Övriga frågor 

 

Svante Haggren (S), ställde frågan om medarbetarenkäten 2014 

varför den inte redovisats till nämnden. Mats Larsson informerade 

muntligen om enkäten och säger att den precis som tidigare år 

kommer att tas upp på nämndens sammanträde i februari.  

 

Mats Larsson tackade på förvaltningens vägnar den avgående 

nämnden för gott samarbete. 

 

Lotta Gravenius (FP) tackade som avgående nämndledamot 

förvaltningen och nämnden för gott samarbete och engagemang 

genom åren. 

 

Magnus Jarnling (MP) tackade förvaltning och nämnd för gott 

samarbete och tillönskade samtliga en God Jul och Gott Nytt År. 

 

Annette Lundquist Larsson (M) önskade på nämndens vägnar 

nämndens ordförande och förvaltningen en God Jul och ett Gott 

Nytt År. 


